



Date: 11 October 2021  
Ref : 27/BDAM /2021

التاريخ: 11/10/2021  
المرجع: 27/BDAM/2021

Mr. Hamad Al Ali  
Head of LCA Department- Abu Dhabi Securities Exchange

السيد / حمد العلي  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة - سوق أبوظبي للأوراق المالية

After Greetings ,,

تحية طيبة وبعد ,,

**Subject: The next meeting of the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank, to be held on Thursday 14/10/2021**

**الموضوع : اجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي القادم المقرر انعقاده يوم الخميس الموافق 2021/10/14**

With reference to the captioned subject, we wish to inform you of the date of the next meeting of the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank, which is scheduled to take place on Thursday 14/10/2021 @11:00<sup>am</sup> Where the following will be discussed:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بموعد اجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي القادم والمقرر انعقاده يوم الخميس الموافق 2021/10/14 في تمام الساعة 11:00 صباحاً، حيث سيتم مناقشة التالي:

- 1- Discussing allowing foreign investors (all nationalities) to own the shares of Sharjah Islamic Bank..
- 2- Discussing the bank's financial statements for the third quarter of 2021.

- 1- مناقشة السماح بتملك المستثمرين الأجانب (كافة الجنسيات) لأسهم مصرف الشارقة الإسلامي.
- 2- مناقشة البيانات المالية للمصرف عن الربع الثالث لعام 2021.

We appreciate your cooperation,

نقدر لكم تعاونكم ,,

Mohamed Ibrahim Alhammadi  
Secretary of the Board of Directors

محمد إبراهيم الحمادي  
أمين سر مجلس الإدارة